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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Εσωτερικών 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θέμα : «Επτά χρόνια μετά τους καταστροφικούς σεισμούς της 

Κεφαλονιάς». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Έχουν περάσει περισσότερα από επτά χρόνια από τους δίδυμους, καταστροφικούς σεισμούς του 

2014 στην Κεφαλονιά. Θυμόμαστε όλοι τις εκτεταμένες ζημιές σε κτήρια αλλά και σε κρίσιμες 

υποδομές του νησιού, όπως τις κατέγραψαν τα ΜΜΕ και τις καταχώρησαν επίσημα οι αρμόδιοι 

φορείς. Οι σεισμοί ήταν μεγάλοι κι ευτυχώς, από συνδυασμό συγκυριών, δεν υπήρξαν θύματα. 

Για τις μεγάλες όμως ζημιές, υπήρξαν όλες οι προβλεπόμενες επίσημες ανακοινώσεις και 

δεσμεύσεις για γρήγορη αποκατάσταση. Κι αν για εμάς εδώ, σήμερα, από απόσταση 

φαινομενικής ασφαλείας, όλα αυτά φαντάζουν ως απλώς μακρινές αναμνήσεις, για πολλούς 

συμπολίτες μας που διαμένουν εκεί, οι ζημιές αυτές και οι μεγάλες δυσκολίες που επέφεραν στη 

ζωή τους, αποτελούν, τόσον καιρό μετά, καθημερινή πραγματικότητα. Η επισκευή του 

εγκαταλελειμμένου Γυμνασίου Αγίας Θέκλης «έχει δρομολογηθεί», αλλά η τοπική κοινωνία δεν 

βλέπει τίποτα περισσότερο από υποσχέσεις που μένουν υποσχέσεις και ερείπια που παραμένουν 

ερείπια. Με τον τρόπο αυτό θίγονται βάναυσα τα δικαιώματα των πολιτών του νησιού και του 

Δήμου, οι οποίοι δεν αντιμετωπίζονται από την Πολιτεία ως ισότιμα μέλη του κοινωνικού 

συνόλου, αλλά ως πολίτες δεύτερης κατηγορίας. 

 

Ερωτάσθε :  

Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα των εργασιών επισκευής του Γυμνασίου Αγίας Θέκλης και 

σε ποιο στάδιο βρισκόμαστε σήμερα ;  
 

Αθήνα, 15 Δεκεμβρίου 2021 
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